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Tehnični pregledi za trak
torje

Obveščamo Vas, da bo letos na območju upravne enote TREBNJE podjetje PAN-JAN d.o.o. organiziralo tehnične preglede 
traktorjev na terenu po naslednjem vrstnem redu:

5ELAŠUMBERK sobota 5.3.2016 od 8. do 12. ure (BISTRO BRIGITA)

TREBELNO ponedeljek 7.3.2016 od 8. do 18. ure (OKREPČEVALNICA VINKEL)

MOKRONOG torek 8.3.2016 od 8. do 18. ure (BENCINSKI SERVIS DEU)

ŠENTRUPERT sreda 9.3.2016 od 8. do 18. ure (KULTURNI DOM)

DOBRNIČ četrtek 10.3.2016 od 8. do 18. ure (GASILNI DOM)

VELIKI GABER petek 11.3.2016 od 8. do 17. ure (PR HLADET)

ČATEŽ sobota 12.3.2016 od 8.00 do 12. ure (GOSTILNA RAVNIKAR)

Vsi ostali pa ste vljudno vabljeni v naše poslovne prosto- zavarovanje, ter opravite spremembo lastništva. Za vsa do-
re v Trebnjem , kjer lahko opravite tehnične preglede oseb- datna pojasnila in vprašanja smo vam na voljo na telefonski
nih, tovornih in priklopnih vozil,"'traktorjev in traktorskih pri- številki 07/3460-710. 
klopnikov. Pri nas lahko uredite registracijo vozila, sklenete

PAN-JAN d.o.o
Trebnje, 07/34 60 700 
Ivančna Gorica, 01/32 04 707

OCTAVIA
FAMILV +SKODA BON

14.499€
Pogoj /< dodatni popil t •. ' r.OOA BONom v vitini 1000 EUR Je sklenjena pogodba o (man 
tiranju In zavarovanju pri Porsche Versichetungs AG, podružnica v Sloveniji. Minimalna 
oobd finem iranja je 36 mesecev, maksimalni polog pa 50% maloprodajne tene vozila.

2.0^1 TRGOVEC 
LETA 2015

HU1DBRO.SI

ŠKODA
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Namig bralcem!

Vedno širši krog bralstva imamo in vedno 
večje je povpraševanje po našem Cajtngu, 
ki si vztrajno utira pot v širši regijski prostor. 
Če so se nekoč občine in ljudje »zapirali« v 
svoje meje, tega danes preprosto ni več, za 
kar je seveda veliko razlogov. Če naštejemo 
samo nekatere in mimogrede: komunikaci
je, tako prometne kot elektronske, so vsak 
dan boljše. Zato morajo tudi časopisi ob
veščati širše in temeljiteje kot so doslej. O 
vsemu. Ljudje niso več zadovoljni samo z iz
delki, kijih lahko kupijo v domači »štacuni«, 
o gostinski ponudbi ali o športnih in kultur
nih dogodkih. Vredno je pogledati tudi čez 
plot, k sosedom, v drugo občino, na drugi 
konec regije. Zaradi cene, v zadnjem času 
pa predvsem zaradi kakovosti. Zaradi kako
vosti vsega kar potrebujemo za življenje: od 
ceste do špecerijskega izdelka...

Naš Cajtng skuša o tem (in dogodkih) 
obveščati občane kar šestih občin. Vendar, 
širše kot posegamo, večje so želje bralcev, 
da stopimo še v njihov prostor. Prostor 
osrednje Dolenjske pa je kar velik. Za sedaj 
vstopamo v vaše hiše na območju občin

Mokronog - Trebelno, v Šentrupertu, na 
Mirni, v Trebnjem, v Mirni peči in v Ivančni 
Gorici. Naklada našega Cajtnga je že zavi
dljivo visoka!

Seveda pri medsebojnem obveščanju 
zelo prav pridejo obvestila in namigi vas, 
bralcev. Teme pa so široke in odprte. Vse 
so dobrodošle in radi jih sprejemamo. Za 
ilustracijo: Ivančane (v vseh delih občine), 
verjetno zanima kaj se dogaja v Mokrono
gu in na Trebelnem ter drugod, tako kot bi 
denimo radovedno pokukali Mirnopečani v 
Mirno in obratno ... Veliko jih zanima kaj se 
dogaja v križišču prometnic v Trebnjem ... In 
še bi lahko naštevali.

Še misel: Če so pred desetletji naši kraji 
še šepavo hodili za razvojem osrednje Slo
venije, danes ni več tako. Na marsikaterem 
področju prednjačimo! In bolj kot se bomo 
med seboj spoznavali, več bomo vedeli, ve
čje uspehe bomo imeli tudi v vsesplošnem 
razvoju.

Brane Praznik

Prvi trebanjski 
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Kar Pave zavari, to drži!

U JJI
f% PAVCmm

KOVINARSTVO

Tel.: 07/30 44 887
Gsm: 041/577 451

KOVINARSTVO PAVC 
Robert Pave s.p. 
Prešernova ul. 16, Trebnje

pavc@siol.net, www.pavc.si
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Nekoč na robu izginotja, 
danes v vzponu!

M TOM, Mokronog
Obiskali smo podjetje M TOM d.o.o. v Mokronogu, kjer izdelu

jejo sedežne garniture. Podjetje v središču kraja je bilo na novo
ustanovljeno pred nekaj več kot štirimi leti ter nadaljuje tradicijo

proizvodnje sedežnih 
garnitur, ki jo je ustvaril 
nekdaj največji proizva
jalec oblazinjenega po
hištva v Sloveniji (TOM), 
kije deloval na isti loka
ciji.

Ob ustanovitvi nove
ga podjetja na teme
ljih propadlega so bili 
mediji polni dogodkov, 
predvsem zato, ker se 
je deset družabnikov 

odločilo, da oživi oziroma nadaljuje s proizvodnjo oblazinjenega 
pohištva, za tem, ko je prenehalo delovati podjetje TOM.

Podjetje M TOM je torej novo podjetje, ki gaje ustanovilo de
set družbenikov in so danes tudi enakopravni lastniki podjetja, 
ne glede na njihovo izobrazbo ali delovnopravni status v podje
tju. Druži jih skupni cilj, ki so si ga zastavili ob ustanovitvi in sicer 
razvojno napredovanje po korakih. V podjetju namreč združuje 
razvojno, tehnološko in tehnično znanje nekaterih bivših za
poslenih podjetja TOM. Celoten program izdelovanja sedežnih 
garnitur je danes plod domačega znanja Trenutno imajo 19 za
poslenih, med njimi je tudi invalida.

Ob vhodu v podjetje imajo svoj razstavni paviljon, kjer s kupci 
tudi dogovarjajo o novih izdelkih.

Naš sogovornik, od katerega smo hoteli slišati kako je po 
več kot štirih letih danes dela podjetje, je bil eden izmed dru
žabnikov, ki so ustanovili podjetje M TOM, danes tudi direk
tor podjetja, Damjan Burger, inženir strojništva in diplomira
ni ekonomist:

»Tako, kotje zapisano v uvodu! Nekoč seje podjetje TOM zlo
milo', ampak mi se nismo vdali, ker smo hoteli dokazati, da se 
da in zmore, če so ljudje motivirani, in če imajo pred seboj jasne 
cilje.

Prvi dve leti, ko smo se odločili, da gremo na svoje in po svoje', 
smo komaj preživljali. Imeli smo težave s trgom in navsezadnje 
tudi s proizvodnjo, saj smo imeli predvsem samo znanja kako 
delati, ne pa tudi sredstev. Težko je bilo začeti na »pogorišču«.

Šele tretje leto smo dokončno stabilizirali, tako proizvodnjo 
kot tudi prodajo. Zadnji dve leti pa se vzpenjamo, saj smo zna
ten del sredstev že namenili za investicije. Prav sedaj adapti
ramo nekatere dele objektov, da bo mogoča še boljša in večja 
proizvodnja.

Predvsem pa smo zadovoljni in si štejemo za uspeh, da smo 
se sporazumeli z DUTB (Družba za upravljanje terjatev bank),

ter od njih odkupili proizvodne prostore, ki smo jih imeli doslej 
samo v najemu. Seveda pri tem ni šlo brez odrekanja in zadol
ževanja.

Za uspeh štejemo tudi to, da poslej naš prodajni trg ni samo 
slovenski, temveč so naši prodajni pogledi tudi na hrvaškem 
trgu ter trgu EU.«

Slišati je, da z lokalno skupnostjo izjemno dobro sodelu
jete?

»To je res. Z veseljem sodelujemo na vseh ravneh v lokalni 
skupnosti (z občino, organizacijami in društvi...) in toliko kolikor 
pač zmoremo. Društvom, če zmoremo ali imamo na zalogi, ve
dno prispevamo - denimo za srečelov - kakšen izdelek, Kakr
šen odnos bomo imeli mi do okolice, takšnega bo imelo okolje 
do nas. Tega se zavedamo in tako ravnamo.

V sobivanju skušamo vključevati tudi znanje in hobije naših 
zaposlenih, tudi kot del našega marketinga ... To kar pač v ži
vljenju šteje.!

Pomembna je seveda vaša prodajna strategija in osvajanje 
trga. Kako nameravate prodreti tudi na tuje trge?

»Naš prodajni adut je doma in na tujem trgu predvsem ka
kovost in prožnost, ter prilagodljivost proizvodnje zahtevam 
kupcev, kar smo dokazali že na domačem trgu. Naši izdelki so 
narejeno tudi lično, tako kot bi jih delali za lastne, torej osebne 
potrebe. Niti slučajno jih ni mogoče primerjati z na hitro izdela
nimi azijskimi izdelki.

Doslej smo pravzaprav vse naročene izdelke dostavljali kup
cem neposredno, kar tudi štejemo za uspeh. To bomo skušali 
početi tudi v prihodnje.

Razen prevlek, ker pri nas ni tkalnic za tovrstne izdelke, so 
vsi deli naših proizvodov slovenski. Če je le mogoče so ti izdelki 
narejeni celo kje v bližnji okolici, kar nam daje možnost hitrega 
prilagajanja izdelka oziroma sestavnih delov novim potrebam 
ali zahtevam kupca.

Na tuj trg seveda ne moreš stopiti kot v špecerijo, zato se 
skušamo povezati z ustreznimi partnerji, ki nas bodo pošteno 
zastopali.«

Drug naš adut je cena, saj smo konkurenčni!

Besedo ali dve o vaši konkurenčnosti?

Povedal sem že, daje na prvem mestu naš odnos do proizvo
da. Naredimo ga kot bi ga zase. Prednost je tudi naš lastni sa
lon, kjer kupcu lahko natančno pokažemo njegovo in našo idejo. 
Izdelamo lahko tipske izdelke, ki jih mersko prilagodimo tako 
kot si kupec želi. Vgrajujemo najboljše kar na trgu dobimo; kup
cem prodajamo direktno, brez posrednikov; svetujemo glede na
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naše bogate izkušnje rabe izdelkov in prostorov - tudi v zvezi s 
trdoto, višino, dodatkov... Opustili pa smo različne mehanizme, 
ki se v izdelkih niso obnesli.

Ko vse to seštejemo, dobimo konkurenčni izdelek in zadovolj
nega kupca.

S katerimi proizvodi želite osvajati nove trge in kako zago
tavljate kakovost?

»Vizija podjetja je intenziven razvoj vseh vrst oblazijenih iz
delkov, ki nastaja z rokodelskimi spretnostmi zaposlenih v M 
TOM. Pri nas je praktično vsak izdelek unikat in prav nič v fazah 
proizvodnje ne prepuščamo naključju. •

Pomemben del proizvodnje pa predstavlja tudi pohištvo za 
marketniške namene, kot so fotelji, ki so posebno razviti kot 
modularni sestav in se lahko uporabljajo za prireditve, sejme, 
konfenrence, v hotelih, ipd. Posebnost te zasnove je tudi v tem, 
da se lahko na hrbtni strani potiskajo in služijo kot reklamni 
pano in se po uporabi zavržejo.

Mi vsak izdelek preden ga vročimo ali dostavimo kupcu, po
stavimo in pregledamo ter testiramo tako kot bi ga on uporabil 
doma. Ko izdelujemo proizvod imamo v mislih, da mora biti na
rejen tako, da bo imel čim daljšo življenjsko dobo.

Skratka, mi znamo, zmoremo, delamo kakovostno in prepri
čani smo, da nas bo tako v prihodnje sprejemal tudi trg.

Omenjate, da je večji del vaših izdelkov slovenskega po
rekla!

Zavedanje in zavest, da je izdelek domač, torej , da je res 
Made in SLO je za nas ključnega pomena. Mi se zavedamo, da 
je treba ščititi slovensko proizvodnjo. V izdelek vgrajujemo tuje 
samo tisto, kar v Sloveniji ne izdelujejo. Kot že rečeno so to tka
nine za prevleke, ki so več ali manj španske. V to štejejo tudi 
usnje, ki je južnoameriškega porekla, dodelava pa španska. Z 
zanesljivostjo trdim, daje sicer v izdelku 80 % naše, slovenske 
proizvodnje. Tu naj dodam, da bi morala tudi Evropa, kot naša

Migranti v Tri-^31 mu
Ko so pred dnevi okoli poldneva v trebanjskem Trimu razto

varjali pred centralnim skladiščem tovornjak s stekleno volno, je 
menda izza bal skočilo šest migrantov. Tovornjak je imel Grške 
registrske oznake. Po doslej znanih podatkih so bili Maročani, 
za katere pa ne vedo ali so se vkrcali že v Grčiji ali kje drugje na 
poti proti Sloveniji. Na osnovi videnega in »ujetega« na ušesa, 
gre za ekonomske migrante.

Seveda so prišli v Trimo policisti, ki so jih naložili in odpeljali 
v »postopek«. To je prvi znan tovrstni »migrantski« primer, na 
območju, ki ga »pokriva« Cajtng.

Kako je motiviranostjo zaposlenih in z osebnimi dohodki 
zaposlenih, regresom ...

Motiviramo se tako, da smo drug do drugega pošteni in da 
imamo jasne cilje. Korak za korakom napredovati in si izboljšati 
svoj in skupen status. Ko ljudje vedo in vidijo, da bodo nekaj od 
prizadevanja tudi imeli, so seveda ustvarjalni in pridni.

Plače, regres (pripravljenosti pri nas nimamo ... smeh), redno 
izplačujemo. Naše netto plače se gibljejo v povprečju kot so v 
podobnih slovenskih proizvodnjah. Tam nekje okoli 750 €. To 
seveda ni ne vem kaj, vendar v teh okoliščinah zagotavlja pre
živetje.

Bomo pa še boljši. Sodelavci to vedo, vidijo in zaupajo!

i

Pogovarjal se je: bp
O......... ......  .................................................... .. ............. «---------------------------------- D

VSE ZA STREHO
KRITINE - KLEPARSKI IZDELKI - SNEGOLOVI - ŽLEBOVI

KROVCI. POZOR!
JHNE

10
♦ NOVI MODELI »NEPTUN« ZA MAJHNE 

NAKLONE
TONDACH

♦ Bramac - KLASIK NATURA BARVNI 
ie za 0,56€/kom oz. 5,66C/m2 
(lm2=10 kom) /VN/"

BRAMAC
♦ Gerarddo21X AGERARD

K K Al Ml I) SINI HAN«

Izjemno ugodne cene izolacij!
♦ Termotop izolacija do 15% + 5% popusta

uRsa
Grup« UielMa

URSA SF 32 do 35% popusta

VELUX ESAL .
BREZPLAČNA DOSTAVA! J f Kupovanje pri nas je cenejše,

prepričajte se!

PODJETJE S TRADICIJO!
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Prvi slovenski popotniško- 
-izletniški blog za družine 
Kamzmulcem.si praznuje 
eno leto

•k

V januarju 2016 svoje prvo 
leto delovanja praznuje prilju-

■*!! =.loe.en?i blog “ .f'1”1’0 lil 1 »Itpreživljanje časa z otroki - ka
mzmulcem.si, ki ga spremlja več kot 25.000 bralcev mesečno. 
Blog, ki ga pišejo U mamice, je kmalu po objavi na spletu po
stal ti. spletni popotniško-izletniški svetovalec, na katerega 
se obrnejo starši, ko se odločajo, kam na daljše počitnice ali na 
krajši izlet z mulci ter ko potrebujejo nasvete iz prve roke za 
varno in prijetno pot z družino.

Spletno mesto, kjer starši dobijo ideje za aktivno preživlja
nje časa z družino

Starši na blogu kamzmulcem.si dnevno dobivajo ideje za izlete 
po Sloveniji, predloge za krajša prostočasna doživetja z mulci in 
potopise s potovanj z otroki iz vseh koncev sveta. Namen ka
mzmulcem.si je, da prek strukturiranih zapisov staršem podaja 
najbolj relevantne informacije o določeni destinaciji, jih podrob
no opiše in bralce iskreno opozori na njene morebitne slabosti. 
Prek zapisov o različnih destinacijah avtorice bloga poskrbijo 
za promocijo poznanih ali tistih še ne dobro raziskanih kotičkov 
Slovenije in rade povežejo lokalne ponudnike storitev (gostince, 
lastnike namestitev, izvajalce športnih aktivnosti ali aktivnosti za 
otroke) z iskalci novih doživetij.

Kakšne informacije lahko starši pričakujejo pod rednimi ru
brikami bloga kamzmulcem.si?

Izleti

Bralci bloga se vedno razveselijo predlogov za izlete po Slo
veniji, ki so primerni tudi za otroke. V izletniških objavah starši 
lahko poleg idej pričakujejo tudi podrobnejše informacije o te
žavnosti izleta; o primernih letnih časih za obisk; predloge, kako 
se opremiti; ter kakšna storitve so na lokaciji na voljo. Primer 
takega članka je Kolesarski izlet od Kranjske gore do Belopeških 
jezer.

Potovanja

Popotniški blogi s celega sveta poleg opisa same destinacije 
vsebujejo informacije o tem, katere aktivnosti so primerne tudi 
za različno stare mulce; kaj spakirati; na kaj seje dobro pripraviti 
že pred odhodom; kako zaščititi zdravje mulcev na potovanju in 
poskrbeti za varnost. Strukturo takega članka si lahko ogledate 
na Barbados - karibski biser, ki nas je popolnoma očaral.

Doživetja

Avtorice bloga svoje bralce redno informirajo z vsebinami ve
zanimi na letni čas in aktualne dogodke. Bolj popularne vsebine 
na blogu pa so tudi seznami idej za aktivnosti. Trenutno so naj
bolj popularni zapisi Kam z mulcem na sankanje, Kje z mulcem 
praznovati rojstni dan - seznam izvajalcev po Sloveniji. Najbolj 
bran zapis v letu 2015 pa je bil 12 naravnih kopališč v Sloveniji 
primernih za zabavo in osvežitev z mulci.

Nasveti

Bralci so snovalkam bloga hvaležni tudi za praktične nasvete 
iz lastnih izkušenj na temo »Kako se z otrokom odpraviti na dol
go pot«, ki so že marsikateremu staršu olajšali in polepšali po
potniško izkušnjo z mulci. Iz istega razloga je »E-Zbirka 65 prak

tičnih nasvetov za udobno 
potovanje z mulci« posta
la eden najbolj priljubljenih 
zapisov na blogu.

Kdo ustvarja Kamz
mulcem.si?

Štiri polno zaposlene 
mamice, večne popotnice, 
ki niso rade preveč časa 
doma in so v večnem is
kanju idej za aktivno preživljanje časa s svojimi mulci - doma in 
po v svetu. »Ideja za blog kamzmulcem.si je nastala, ko so nas 
prijatelji ali znanci, predvsem pa novopečene mamice spraševa
le po nasvetih iz prve roke glede potovanja z majhnimi otroki,« 
odgovorijo Kamzmulcem mamice: »Naše družine so obiskale že 
veliko držav po celem svetu in te izkušnje želimo deliti z drugi
mi. Naš cilj je, da spodbudimo čim več staršev, da se podajo na 
potep z mulci. Pa naj bo to kratek izlet po Sloveniji ali potovanje 
na drugi konec sveta. Menimo namreč, daje aktivno preživljanje 
časa z družino najbolj donosna naložba za življenje.« Več o avto
ricah bloga si lahko preberete tukaj.

Za več informacij nam lahko pišete na info(g)kamzmulcem.si, 
pustite sporočilo na naši Facebook strani https:/www.facebook. 
com/kamzmulcem/ ali pa nas pokličete na telefonsko številko 
031 489 422 (Cica Gajič Grabovac).

Spletna stran: www.kamzmulcem.si.
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Povrnite koži elastičnSmroS in neverjetni tonus. 
Udeležite se osnovnega tečajapo sistemu Savinine joge obrazi

tntiten 
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Brezplačna predstavitvena ur^,
V ponedeljek, 7.3.2016 ob I7.uri v 

Gasilskem domu Trebnje (sejna soba).

Na tečaju JOGA učvrstitev OBRAZA se učimo 
posebnih, medicinsko zasnovanih vaj.

KORISTI: druieiS
• briše drobne linije in gube obraza ' /c °6 pridni
• prekrvavi mišice in podkožna tkiva ter abl razlika

pospeši nastanek kolagena in elastina na obrazu
• krepi in oblikuje mišice obraza in vratu c "Ot očitna vr”,r.,
• dvigne upadlo kožo (obrvi, veke, lica...) dramatična /„ >
• pospeši obnovo celic dokazi),Va
• uravnava delovanje žlez s,|Kami
• vrača obrazu mladosten in sijoč videz

► PREDNOSTI:
• brez uporabe botoksa, kemičnih pilingov in dragih kirurških posegov
• naraven in neinvaziven trening

Prijava (tudi na brezplačno predstavitev) in informacije: 031 -404- 565
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M[ša Pušenjak je predavala 
v Šentrupertu:

Za seme puščajmo najboljše rastline

»Pridelovanje semen za domače potrebe je bilo še nekaj de
set let nazaj nekaj povsem običajnega na naših kmetijah. Potem 
pa so nas semenarji razvadili in nam v trgovinah ponudili dokaj
kvalitetno _______
seme po j I JMH
ugodnih ce- ~
nah. Zato se 
je veliko zna
nja, kako pri
delati seme 
pravilno, iz
gubilo,« je na 
predavanju v
Šentrupertu izpostavila Miša Pušenjak, priznana strokovnjaki
nja za zelenjadarstvo, ki jo vsak predan vrtičkar dobro pozna tudi 
kot avtorico številnih knjig o vrtu. Dober obisk predavanja, ki so 
ga v predavalnici Dežele kozolcev v četrtek, 21. januarja, orga
nizirali člani Zavoda Rožlin, je potrdil, daje pridelovanje semen 
zelenjadnic za lastne potrebe nadvse aktualna tema. Ogromno 
semen lokalno značilnih, avtohtonih vrst in sort zelenjave smo 
namreč že izgubili, prav tako so šla v pozabo številna znanja

o njihovi vzgoji 
in pridelavi. In 
prav tovrstna 
izobraževalna 
druženja so 
dragocen pri
spevek k ohra
njanju tistega, 
kar smo nekoč 
že imeli, obe
nem pa spod
bujajo tudi za

vedanje, da lahko kot posamezniki odigramo pomembno vlogo 
pri ohranjanju naše biotske pestrosti.

Liljana Jantol Weber, Zavod Rožlin

lOMESd.. I
Ledina 40, 8290 Sevnica

IZDELAVA STROJNIH OMETOV 
- TLAKOV (estrihov) in VSE 

VRSTE FASAD informacije:

■■■ 031/598355!c 4- „ADAPTACIJA
po

konkurenčnih 
cenah

|Q Ptujski kurenti v Trebnjem

Na debeli četrtek so v Trebnje že drugo leto zapored prišli ku
renti iz društva Koranti Poetovio Ptuj. To društvo že več let sode
luje s Turistično zvezo Dolenjske in Bele krajine, ter zato tradicio
nalno odganjajo zimo tudi v Trebnjem. Svoj pohod z zvonjenjem, 
plesom in dobro voljo so najprej začeli pri naših najmlajših, pri 
vrtcu Mavrica Trebnje, nato so obiskali Dom starejših občanov 
in Varstveno delovni center, kjer sojih bili stanovalci še poseb
no veseli. Pot so nadaljevali v mestni park, kjer so se predstavili 
občanom, jim zaželeli srečo in dobro letino. Kurente je pozdravil 
tudi direktor občinske uprave, g. Pirc, člani Turističnega društva 
Trebnje pa so obiskovalcem razdelili krofe slaščičarne Julija. 
Svoj pohod skozi Trebnje pa so kurenti zaključili pri Osnovni šoli

Trebnje, kjer so 
razveselili šo- 
larje razredne 
stopnje.

Če jim je 
uspelo prikli
cati pomlad, 
pa bomo videli 
v prihodnjih 
dneh. Vseka
kor so debeli 
četrtek zago
tovo polepšali 
marsikatere
mu krajanu.

Turisti se 
zahvaljujejo 
Slaščičarni Ju
lija in Društvu 
vinogradnikov 
Dobrnič Lisec 
ter Vrtcu Ma

vrica, Domu starejših občanov Trebnje in Osnovni šoli Trebnje 
za lep sprejem. Prav posebno pa se zahvaljujejo veselim in do- 
brovoljnim korantom Poetovio Ptuj in jim sporočajo, da so pri 
njih vedno dobrodošli.

S skupnimi močmi jim je ponovno uspelo popestriti vsakdan 
v Trebnjem.

TD Trebnje
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V Šentrupertu sprejet pro
račun

Šentrupert,
4. februar 2016 
- Na seji je Ob
činski svet Ob
čine Šentrupert 
potrdil proračun 
za letošnje leto 
ter sprejel letne 
programe, na 
podlagi katerih 
bodo na javnih 
pozivih razdelili 
nekaj več kot 24 
tisoč evrov.

Proračun za
leto 2016 je na prihodkovni strani visok 3,88 milijona evrov, 
na odhodkovni pa 3,95 milijona evrov. Občina del denarja vsa
ko leto razdeli na javnih razpisih. Podlaga za razdelitev so med 
drugim včeraj sprejeti letni programi za področje kulture, špor
ta in socialnega varstva. Občina bo za te programe razpisala 
24.340 evrov, od tega na področju kulture 3.500 evrov za javne 
kulturne programe - redna dejavnost društev, 7.500 za javne 
kulturne prireditve in tisoč evrov za založništvo, na področju 
športa 2.500 evrov za programe športne rekreacije, 1.500 za

programe športa otrok, mladine in študentov, 300 za šport in
validov in tisoč za delovanje športnih društev in izobraževanje. 
Za socialno varstvo lani ni bilo razpisanega denarja, letos pa 
bodo 3.000 evrov razdelili za programe humanitarnih dejavno
sti, 4.040 evrov za preventivne programe.

»Seveda je to zelo pomembno z vidika pestrosti ljubiteljske
ga, društvenega življenja v občini. Za programe kulutre, športa 
in socialnega varsta namenjamo več sredstev kot v preteklem 
letu - vsega skupaj nekaj več kot 24 tisoč evrov. Rada bi pa 
ob tem povedala, da bo v letošnjem letu ponovno nov razpis 
na področju kmetijstva in spodbujanja podeželja in to v bistve
no višjem znesku, kot je bilo v preteklih letih. Poleg tega pa v 
letošnjem letu namenjamo določena sredstva tudi subvenci
oniranju nabave malih čistilnih naprav,« pojasnjuje direktorica 
občinske uprave Občine Šentrupert

Na podlagi javnih razpisov bo tako na različnih področjih ob
čina letos razdelila več kot 75 tisoč evrov oziroma trikrat več 
kot lani. •

Ostali sklepi: Tudi v Šentrupertu je občinski svet (potem ko je 
v torek to naredil mirnski) potrdil predlog Odloka o občinskem 
podrobnem prostorskem načrtu za prestavitev regionalne ce
ste Trebnje-Mokronog (Obvoznica Mirna) v občinah Mirna in 
Šentrupert, sprejel je elaborat o oblikovanju cene izvajanja sto
ritev obvezne javne službe odvajanja in čiščenja komunalne od
padne vode na območju ZPK zapor Dob seznanil se je z delom 
nadzornega odbora in sprejel dokument identifikacije investicij
skega projekta za rekonstrukcijo ceste skozi vas Škrljevo.

Opravili splošno razpravo o 
proračunu

Občinski svet Občine Šentrupert je na 9. redni seji decembRA 
2015 opravil splošno razpravo o predlogu proračuna za priho
dnje leto in ocenil, da župan lahko pripravi predlog proračuna za 
drugo obravnavo. Proračun za prihodnje leto je nižji od letošnje
ga, sprejet pa bi bil lahko že na naslednji redni seji.

Predlog proračuna za leto 2016 tako na prihodkovni strani 
predvideva 3,88 milijona evrov, na odhodkovni pa 3,95 milijona 
evrov (veljavni proračun za tekoče leto je na prihodkovni strani 
visok 4,2 milijona evrov, na odhodkovni pa 3,9 milijona evrov). V 
proračunu je predvidenih 1,26 milijona investicijskih odhodkov.

»Večino razpoložljivih sredstev bomo namenili komunalni in
frastrukturi, cestam, deloma tudi ureditvi trga v Šentrupertu - v 
okviru teh sredstev je predviden razpis arhitekturnega nateča
ja, s katerim bomo dobili najbolj primerno rešitev. Tudi sredstva 
za rušitev hiše na trgu so predvidena v proračunu. Vse ostalo pa 
bo podvrženo temu, kaj se bo naslednje leto dogajalo in kako se 
bodo odpirali novi razpisi v finančni perspektivi 2014-2020,« 
pravi župan Občine Šentrupert Rupert Gole.

Skupaj je tako med drugim v predlogu proračuna za ceste 
predvidenih 540 tisoč evrov (146 tisoč evrov za pločnik in javno 
razsvetljavo ob drugi etapi ureditve državne ceste med Sloven
sko vasjo in Šentrupertom), za komunalno ureditev ravnanja z 
odpadno vodo 292 tisoč evrov, za področje vodooskrbe 178 ti
soč evrov, preostalo pa za nakup zemljišč in urejanje prostorskih

dokumentov in priprave druge dokumentacije za investicije.

Ostali sklepi:

Občinski svet je na včerajšnji seji v nadzorni svet JP Ener
getika Šentrupert imenoval Ervina Pfeiferja in Suzano Leban, 
zaradi nove ocene stroškov dela zaradi dogovora o ukrepih na 
področju stroškov dela in drugih ukrepov v javnem sektorju za 
leto 2016 pa so potrdili tudi nove cene vrtca, ki bodo veljale s
1. januarjem. Za prvo starostno obdobje bo nova cena 445,74 
evra (3,66-% zvišanje) in za drugo starostno obdobje 327,85 
evra (4,19-% povišanje) na otroka. Potrdili so še program le
tnega vzdrževanja občinskih cest za prihodnje leto ter' mandat 
novoizvoljeni članici občinskega sveta iz druge volilne enote, 
Karmen Ramovš.

Popolna zapora ceste Sloven
ska vas - Šentrupert

CGP d.d. Novo mesto je obvestilo, da bo od dne 
7.12.2015 do dne 30.4.2016 popolna zapora državne ce
ste R3-750 odsek 7709 na območju naselja Brinje, zaradi 
rekonsktrukcije ceste. Zaradi popolne zapore je obvoz ure
jen, stanovalci na območju popolne zapore pa imajo zago
tovljen dostop.

Prosijo za upoštevanje cestno prometne signalizacije.
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Hruška in javor obarvata 
Ivanov sadjevec

Ivan Škarja iz Ravnika pri Šentrupertu v steklenici žganice ustvari 
kozolček, lojtrico, metlico

Za stebričke in tramičke uporabi hruškov in javorjev les, ki 
sadjevec rjavo obarvata

Domačija 61-letnega delavca 
in umetnika Ivana Škarje stoji pod 
travnato rebrijo v Ravniku 15 pri 
Šentrupertu. Domačini vedo za 
upokojenega Ivana, ki si je pred 
petimi leti zamislil, da bo v plo
ščati steklenici sestavil lesene 
miniature, ki tako ali drugače sim
bolizirajo življenje na kmetih. Izte- 
sati lego za kozolec je prav gotovo 
lažje kot izdelati morda štiri centi
metre dolgo ranto za kozolček, ki 
bo polepšal steklenico s sadjev
cem in ji dal prestižen značaj.

Njegova kmetija ni bila nikoli prav velika: »Kake štiri hektarje 
je vsega skupaj, se pravi samooskrbna,« pravi Ivan. Še danes 
z ženo redita nekaj ovc, koz, pujsov in kokoši. »Toliko, da je za 
doma.«

Od nekdaj je imel Ivan spretne roke in pri prvih poskusih je 
spoznal, da zna biti natančen in tudi potrpežljiv. »Da sestaviš 
kozolček v steklenici, se moraš šolsko držati postopka,« pou
dari Ivan.

Začne se pri izbiri ** 
lesa: »Uporabljam hru
škov in javorjev les, ki 
ga narežem in pravilno 
posušim.« Izdelava se
stavnih delov, stebrič
kov, rant, palic, lesenih 
črk in številk, mora biti 
natančna: »Za to potrebuješ kar veliko izkušenj, saj se morajo 
posamezni deli pri sestavljanju zares prilegati.« Luknje in zobki 
morajo biti ravno prav veliki, ko jih potisne skupaj, ne preveč 
zrahljani in ne pretesni.

Začel je za kuhinjsko mizo, nato se je preselil v staro hišo in jo 
skupaj z 22-letnim sinom Ivanom preuredil v delavnico in žga- 
njarno po predpisih. Manjšo zadnjo sobo je oblekel v ploščice, 
vanjo postavil delovni pult iz nerjavečega jekla inoksa, na steno

pri vratih pa obesil 
higienski kontrolni 
listič, ki ga zahte
vajo inšpektorji.

Ker se je izka
zalo, da gredo 
Ivanove stekle
nice sadjevca z 
lojtricami, metli

cami in letnicami kar 
dobro v prodajo, je 
sin Ivan prijavil do
polnilno dejavnost 
na kmetiji - sadno 
žganje iz jabolk in 
hrušk. Medtem, ko je 
Ivan razlagal posto
pek izdelave, je pred 
nas postavil stekle
nico belega in lepo, 
rjavega obarvanega žganja. Smo mislili, da gre za različni sorti 
žganja;..»Ne, ne. Kot izdelam lojtrico, sadjevec nalijem čez in 
čez nekaj časa ga les lepo obarva. Če želim imeti belega, potem 
steklenico izpraznim in nalijem svežega, ta ostane bel.«

Sin prodaja stekle
nice po sejmih in na 
prireditvah v deželi 
kozolcev. Vse skupaj 
seveda ni biznis, Škar- 
jevi steklenico žganja 
z lojtrico ali kozolčkom 
ponujajo 20 evrov. Za
služek glede na delo, 
porabljeni čas in ma

terial je precej uboren. »Gre bolj za veselje,« je priznal oče Ivan, 
medtem ko je deval polena v starokrušno peč in nam ponudil 
štamperle Smrekovca, tradicionalnega sladkega, kar medeno

tekočega žganja. Če pomislimo, kaj bi podarili prijatelju, znancu 
za rojstni dan, novo leto ... Ali viski ali steklenico pristnega do
lenjskega sadjevca, ki ima 
vse pritikline domače ume
tnine, bi se brez pomisleka 
odločili za Ivanovo. Ki ni in
dustrija! Ki je, kot sadjevec 
iz jabolk in hrušk ter lojtrica, 
avtorsko delo.

Slovenske novice, 27. januar,

Jaroslav Jankovič

www.do6rozatHc.si
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Šentruperčani z na
stopom

Delavnice kvačkanja v Šen
trupertu

V kulturnem domu v Šentlovrencu so v počastitev kulturnega 
praznika gostovali člani in članice Mešanega pevskega zbo
ra društva upokojencev Šentrupert, ki ga vodi zborovodkinja 
Duška Lah Peček. Pečkova je tudi režirala pripovedno - pev
sko prireditev z naslovom BABICA PRIPOVEDUJE, v kateri so 
ustvarjalci lepo, s pesmijo in s srčnostjo vpletli zgodbe, ki naj bi 
jih pripovedovale naše babice.

Na prireditvi so kot gostje omenjenega zbora sodelovali tudi 
domači pevci Zagriški fantje in za popestritev še mladi harmo
nikar. Udeležence prireditve je pozdravil predstavnik Krajevne 
skupnosti, slavnostni nagovor pa je imel znani kulturnik, profe
sor Jože Zupan.

V ponedeljek, 18. 
januarja 2016, smo v 
prostorih osnovne šole 
zaključili z organizira
nimi delavnicami kvač
kanja pod vodstvom 
Danice Fifolt.

Delavnice smo izve
dli trikrat in se na vsaki 
tudi veliko naučili.

Na koncu prijetnega medgeneracijskega druženje je nastal 
tudi krasen izdelek. Združili smo prijetno s koristnim.

Delavnice smo izvedli v prostorih OŠ dr. Pavla Lunačka Šentrupert

SEDEŽNE GARNITURE @T0M
AKCIJA -

/ + BREZPLAČNA DOSTAVA^/ www.mtom.si
•BREZ VPLAČILA AVANSA/ RaZStaVM 531011 M TOM

+ IZDELANO V SLOVENIJI / $1811 HO 36, MOklOHOg

M: 07 34 98 280 
GSM: 031737 080 
info@mtom.si

DELOVNI ČAS
Ponedeljek in sreda: 7.00-14.00
Torek in četrtek: 7.00-17.00
Petek: do 13.00

Sobota: 8.00-12.00
Nedelja, prazniki: zaprto
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Kdaj po novem mimo 
Mirne

Mirnski župan Dušan Skerbiš je na seji občinskega sveta, ko 
so nedavno sprejemali predlog odloka o občinskem podrob
nem prostorskem načrtu (OPPN) za mirnsko obvoznico sliko
vito opisal, kako so nekdaj vsi županski kandidati, ko so se prišli 
predstavit na Mirno, obljubljali gradnjo obvoznice. »Toda brez 
sprejetega OPPN-ja je to tako, kot da se nameniš na pot z avto
mobilom, pa nimaš vozniškega izpita ali goriva«, je bila izrečena 
hudomušna pripomba.

Po več kot 50 letih prizadevanj pa je občinski svet prejšnji te
den le potrdil OPPN, ki predstavlja temeljni dokument za vse 
nadaljnje aktivnosti. Gre za 1.750 metrov dolgo cesto.

S sprejetjem OPPN-ja so tako postavili temelje za skladen 
in trajnostni dolgoročni prometni razvoj občine in širše regije. 
Naložba v večjem delu teče po ozemlju mirnske občine, pribli
žno 450 metrov pa po sosednji šentrupertski občini, v kateri so 
omenjeni OPPN sprejeli dan po potrditvi minskih svetnikov

in svetnice. Tako imenovana minska obvoznica bo imela med 
drugim dva vozna pasova, na trasi so predvideni trije mostovi - 
čez Zabrščico, Mirno in Sotlo. Na minskem koncu naj bi zgradili 
tudi dve avtobusni postajališči. Predračunska vrednost gradnje 
nove prometnice je sicer ocenjena na štiri milijone evrov, okrog 
30 odst. potrebnih

zemljišč pa je še v zasebni lasti. Skupni strošek priprave pro
storskega dokumenta je 72 tisoč evrov, od t ega slabih 19 tisoč 
evrov bremeni občino Šentrupert. Z njegovo pripravo so na Mir
ni začeli že leta 2012, ko je država pooblastila mirnsko občino 
za pripravo tega prostorskega načrta, podobno je maja istega 
leta za vodenje postopka Mirno pooblastila tudi občina Šentru
pert, za izdelovalca pa je bil v jeseni izbran novomeški Acer. De
cembra leta 2014 je bil idejni projekt dokončan, sledila je javna 
razgrnitev. Za tem so kar deset mesecev čakali na birokratske 
mline in pozitivna mnenja 15 različnih ustanov, zadnjega so do
bili sredi januarja letos.

Samo upamo lahko, da se življenje in gradnja ceste ne bodo 
zapletala tudi v prihodnje kot so se postopki za pridobitev na
črtov.

Z nižjim komunalnim pri
spevkom do investitorjev 
na Rojah IV

MIRNA,- Občinski svet Občine Mirna je na 7. redni seji, 9. 
december 2015, med drugim znižal komunalni prispevek za 
stanovanjsko cono Roje IV in skladno z vladnimi ukrepi sprejel 
sklep o spremembah cen vrtca.

Na območju stanovanjske soseske Roje IV naj bi po načrtu 
zraslo 17 enostanovanjskih hiš. Za kvadratni meter zemljišča 
je treba odšteti 30,00 evrov, komunalni prispevek pa se z včeraj 
sprejeto spremembo odloka o komunalnem opremljanju ze
mljišč na tem območju znižuje za 22 odstotkov, kar pomeni, da 
bo investitor za stanovanjsko hišo v velikosti 200 kvadratnih 
metrov na 650 kvadratnih metrov velikem zemljišču plačal okoli 
11 tisoč evrov, namesto dosedanjih 16 tisoč, kolikor je določal 
aprila letos sprejeti odlok.

..Sprememba seje izkazala kot potrebna, zato ker seje usta
vila prodaja zemljišč v zazidalnem kompleksu Roje, in sicer za
radi relativno visokega komunalnega prispevka. Torej: na Mirni 
ne bi prodajali parcele. Potem smo opravili analizo, izračune in 
izkazalo se je, da z znižanjem tega prispevka za približno 22 
odstokov doežemo drugi efekt: povečamo prihodke prihodke v 
proračunu, nekaj občanov pa si zagotovi parcelo za stanovanj
ske objekte," pojasnjuje mag. Štefan Velečič, kije na Občini Mir
na zadolžen za področje okolja in prostora.

Občinski svet je potrdil tudi nove cene programov v vrtcu De
teljica pri Osnovni šoli Mirna, ki je posledica nove ocene stro
škov dela zaradi dogovora o ukrepih na področju stroškov dela 
in drugih ukrepov v javnem sektorju za leto 2016. Za prvo sta
rostno obdobje bo tako od 1. januarja naprej nova cena 461,58 
evra (0,35-% znižanje), za drugo starostno obdobje 337,56 evra 
(5,21-% povišanje) in za kombiniran oddelek 388,40 evra (1,12- 
% znižanje).

Občinski svet je včeraj med drugim sprejel tudi pravilnik o po
deljevanju priznanja Športnik leta v občinah Trebnje in Mirna, s 
katerim se krog športnikov, ki se jim določena vrsta priznanja 
lahko podeli, razširi. Določil je še, da se vrednost točke za nado
mestilo za uporabo stavbnega zemljišča poviša za 0,6 odstotka 
na 0,002187 evra na kvadratni meter, kar naj bi v proračun ob
čine v letu 2016 glede na odločbe prineslo približno 142 tisoč 
evrov.

Občinski svet seje seznanil tudi s projektom Mreža postaja
lišč za avtodome po Sloveniji, katerega nosilec je Občina Mirna, 
pridruženih pa je je 50 občin-partneric, v katerih je bila letos 
opravljena analiza mikrolokacij in posledično narejen pregled in 
analiza stanja, ki bo podlaga za nadaljnje akcije tako na terenu 
kot promocijske aktivnosti na evropskih turističnih sejmih v pri
hodnjem letu.
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Vlada o varianti daljnovoda 
^3! Trebnje-Mokronog-Sevnica

Ljubljana - Vlada seje 8. januarja seznanila s predlogom naj
ustreznejše variante daljnovoda 2x110 kV Trebnje-Mokronog- 
-Sevnica, ki jo je v študiji variant za državni prostorski načrt pri
pravil novomeški Acer.

Na relaciji Trebnje-Mirna so za najustreznejšo prepoznali va
rianto Al, na odseku Mokronog varianto B2, na odseku Polje pri 
Tržišču C1, na odseku Volčje jame-Šoštanj pa D3.

Najustreznejša varianta po navedbah ministrstva za okolje

in prostor upošteva pripombe javnosti, podane v času javne 
razgrnitve, in »je bila s prostorskega vidika dobro ocenjena na 
vseh odsekih, saj se v največji možni meri umika od poselitve 
(z izjemo podzemnega dela ob razdelilni postaji Mokronog) ter 
obstoječim in načrtovanim turističnim območjem, ne predvide
va rušitev objektov ter vizualno ni vidno izpostavljena.«

V študiji variant so bile ovrednotene in primerjane variante 
daljnovoda med obstoječimi razdelilnimi transformatorskimi 
postajami (RTP) Trebnje, Mokronog in Sevnica. Trasa je bila raz
deljena na štiri omenjene odseke, na katerih sta bila izvedena 
vrednotenje s prostorskega, varstvenega, funkcionalnega in 
ekonomskega vidika.

O POSTOPKIH NA PODRO
ČJU PREMOŽENJSKO PRAV
NIH ZADEV V LETU 2015

Na premoženjsko pravnem področju je bilo v letu 2015 skle
njenih 200 različnih pogodb.

Od teh 73 služnostnih pogodb za ureditev vaškega cevovoda 
Jezero, Lukovek, vodovoda Dolenja Dobrava, vodovoda Hude
je, kanalizacije Blato in sekundarne kanalizacije Breza in Kamni 
Potok.

Sklenjenih je bilo 62 uskladitvenih pogodb, s katerimi je Obči
na v last pridobila cca 13.000 m2 površin, ki so del kategorizi
ranih ali nekategoriziranih poti.

Sklenjenih je bilo 10 menjalnih pogodb, s katerimi seje tudi 
uredilo grajeno javno dobro površin, ki so del cest, stranke pa so 
v zameno dobile zemljišča, ki niso več del javnih poti.

Sklenjenih je bilo 16 prodajnih pogodb. Prodana so bila 3 sta
novanja. Stanovanje na Cankarjevi ulici 33 za 50.000,00 EUR, 
stanovanje na Gubčevi 18 za 26.000,00 EUR in stanovanje na 
Gubčevi cesti 25, posamezni del 204 za 36.300,00 EUR. Vsa 
stanovanja so bila prodana dosedanjim najemnikom. Prodani 
sta bili tudi 2 garaži na naslovu Rimska cesta 5, ena za 7.800,00 
EUR, druga pa za 6.700,00 EUR.

Še vedno poteka tudi postopek prodaje prostega stanovanja 
na naslovu Gubčeva cesta 25, posamezni del št. 201. Več infor
macij je na voljo na spletni strani Občine Trebnje: www.trebnje. 
si.

Prodanih je bilo tudi nekaj kmetijskih zemljišč. Občina je bila 
uspešna pri prodaji večjega števila kmetijskih zemljišč v k.o. 
Knežja vas in k.o. Škovec, ki jih je pridobila v last na podlagi so
dne poravnave, ki je bila sklenjena v postopku zaradi terjatve 
s področja doplačevanja domske oskrbe. Kmetijska zemljišča 
so bila prodana za 44.000,00 EUR, kar je več od višine terjatve.

Prodanih je bilo tudi nekaj zemljišč - kot opuščena javna do
bra.

Občina Trebnje je v letu 2015 pridobila tudi precej strateških 
nepremičnin. Za namene dograditve gasilnega doma Velika 
Loka je bila pridobljena parcela 1074/10 k.o. Velika Loka.

Za ureditev prizidka k Osnovni šoli Veliki Gaber je bila prido
bljena parcela 575/48 k.o. Veliki Gaber.

Pridobljeno je bilo tudi zemljišče ob stavbi KS Veliki Gaber:

parcela 71/2 k.o. Veliki Gaber.

Na območju stare deponije so bila pridobljena zemljišča: par
cele 1005/11,1036/19,1036/1, vse k.o. Medvedje selo.

Za izgradnjo vrtca Šentlovrenc sta bili pridobljeni parceli 
552/5 in 526, obe k.o. Mali Videm.

V mestnem jedru so bila pridobljena naslednja zemljišča: 
212/2, 214, 206/2,16/2,84/2,92, vse k.o. Trebnje.

Na Občini Trebnje že od leta 2012 samostojno vlagamo ele
ktronske zemljiškoknjižne predloge. V letu 2015 je bilo vlože
nih 215 različnih predlogov. Ti se nanašajo zlasti na pridobitev 
lastninske pravice, na postopke vpisa stvarnih služnosti, po
stopke za ureditev statusa grajenega javnega dobra in postop
ke vpisa prepovedi odtujitve in obremenitve zaradi zavarovanja 
terjatev s področja doplačevanja institucionalnega varstva. V 
letu 2015 je država občinam s spremembo zakonodaje omo
gočila tudi samostojno pripenjanje listin, ki so podlaga za vpis 
v zemljiško knjigo.

V letu 2015 je bilo kljub kratkemu roku izvedbe odmerjenih 
40 km kategoriziranih občinskih cest.

Občinska uprava Občine Trebnje
a---------------- ----------------------------------------------------------------------------------------- o

MOŠKI SO Z MARSA, 
ŽENSKE SO Z VENERE

V Hiši vina Frelih Šentru
pert je s svojo predstavo 
»Moški so z Marsa, ženske 
so z Venere« nastopil Denis 
Avdič, kot sam sebe ozna
čuje: slovenski radijski vodi
telj bosanskega rodu.

Organizatorji so napolnili 
dvorano in obiskovalci so se 
smejali skoraj dve uri. Ker pa 
je Denis ravno isti dan, torej 
v nedeljo praznoval svoj 34. 

rojstni dan, mu je Vokalna skupina Lilith pripravila prav poseb
no presenečenje. Denis Avdič je v zahvalo na FB zapisal: "Hvala 
vsem za čestitke in "fuuuul" lepe želje. In en velik HVALA vsem 
za lep sprejem in popestritev predstave v Šentrupertu.
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Trebanjci na sejmu Alpe- 
-Adria

Kuharska delavnica »Pi
sani kruh«

Tudi letos smo se člani 
Turističnega društva Treb
nje udeležili sejma Natour 
Alpe-Adria, kije potekal od 
27. do 30. januarja, na Go
spodarskem razstavišču 
v Ljubljani. Stojnica, kjer 
smo predstavljali kultur- 
no-zgodovinske znameni

tosti, prireditve, pešpoti, razgledne točke in gostinske ponudni
ke trebanjske občine, je bila zelo dobro obiskana.

TURISTIČNO DRUŠTVO 
TREBNJE 

www.td-trebnje.si

Družbo so nam delali tudi gostilna Meglič, kmetija Žnidaršič 
iz Jezera, kmetija Smolič iz Stranj pri Dobrniču, društvo vino
gradnikov Lisec Dobrnič in Irena Blaznik, izdelovalka unikatne 
keramike. Promovirali smo tudi 44. teden cvička, ki se bo odvijal 
v centru Trebnjega med 6. in 8. majem.

Izkazalo seje, da obiskovalce še vedno najbolj zanima narava, 
pohodne poti, dobra domača hrana in pijača, česar pa ima Treb
nje in okolica veliko.

TD Trebnje

Udeleženci Medgeneracijskega središča OZRK NM so se to
krat zbrali na kuharski delavnici v Mirni Peči z Jožico Moravec, 
ki nam je predstavila pripravo in peko pisanega kruha. Udele

ženci so se na
učili pripraviti tri 
vrste testa; iz 
ajdove, koruzne 
in bele moke. 
Za ajdovo testo 
potrebujemo 
15 dag ajdove 
moke, ki jo po
parimo, vmeša
mo 40 dag bele

moke, dodamo 2 dag kvasa, sol in olje ter zamesimo. Za koru
zno testo potrebujemo 18 dag koruzne moke, ki jo poparimo, 
vmešamo 40 dag bele moke, dodamo 2 dag kvasa, sol in olje ter 
zamesimo. Za testo iz bele moke pa potrebujemo 50 dag bele 
moke, 2 dag kvasa, sol, olje in malo mleka, ter zamesimo. Testo 
pustimo počivati 1 uro. Po tem času zamesimo vse tri vrste te
sta skupaj in pustimo počivati še 15 minut. Nato damo v ogreto 
pečico in pečemo približno 1 uro.

Na koncu so udeleženci delavnice pečen kruh tudi poskusili.

V trgovinici Dobrote Dolenjske na 
Gubčevi cesti la v Trebnjem, 

na ekskluzivnih prodajnih mestih in na

iiA www.dobrote-dolenjske.si
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Evropska komisarka Violeta 
Bulc v Trebnjem

V petek, 15. januarja 
je bila v Trebnje evrop
ska komisarka za promet 
mag. Violeta Bulc, ki je 
hkrati tudi domačinka, saj 
je doma iz Trebnjega.

Srečanje je organizirala 
občina in Lions klub Trebnje. Že pred pričetkom srečanja, in pred 
svojo predstavitvijo vloge Slovenije v novi razvojni perspektivi - 
na srečanje je prišla v spremstvu očeta - seje pozdravila s šte
vilnimi znanci in prijatelji. Bilo je več kot očitno, dajo na domači 
kraj vežejo lepi spomini, in da iz Bruslja ne prihaja prav pogosto.

Po uvodu je bila nato zelo živahna okrogla miza o konkretnih 
priložnostih za slovenske občine in podjetja, s poudarkom na 
možnostih, ki jih imajo. Debati sta se pridružila tudi Franc Ma
tjaž Zupančič, državni sekretar na SVRK ih Ulla Hudina, name
stnica vodje Predstavništva Evropske komisije v Sloveniji. Do
godek je poznavalsko povezovala Ladeja Košir Godina.

Evropska komisarka ža promet je v Trebnjem z zanosnostjo 
in prepričljivostjo spodbujala župane in direktorje podjetij k te
snejšemu povezovanju v Sloveniji in v Evropi in jih pozivala k 
bolj smelim korakom na področju razvojnih projektov

Srečanja je očitno resnično pritegnilo veliko število udeležen
cev, med drugim so prišli številni župani iz dolenjske in osre
dnjeslovenske regije ter direktorji podjetij, ki sojih zanimali novi 
razvojni projekti na področju prometa in širše.

Violeta Bulc je udeležence skozi celoten pogovor motivirala 
in pozivala k bolj dejavnemu vključevanju na področju razvojnih 
projektov in pojasnjevala možnosti zelo aplikativno. Poudarila 
je, da Slovenci sicer premalo izkoriščamo možnosti, ki se nam 
EU ponuja skozi različne čazpise evropskih projektov. Prometni 
resor ima v naslednjih letih velike načrte in tudi veliko sredstev 
za realizacijo razvojnih planov. Na področju prometa se že od
vijajo pomembni projekti, v bodoče pa so planirani številni novi

razvojni projekti praktično na vseh segmentih prometa. Velik 
poudarek bo dan digitalizaciji prometa in povezovanju prome
tnih tokov. Izdelana je tudi nova strategija letalskega prometa, 
ki prinaša nove priložnosti. Komisarka je zelo konkretno nave
dla mnoge projekte, v katere se lahko vključimo tudi Slovenci.

Na srečanju sta s konkretnimi informacijami sodelovala tudi 
Franc Matjaž Zupančič, državni sekretar Službe vlade za razvoj 
in kohezijsko politiko in Ulla Hudina, namestnica vodje Pred
stavništva evropske komisije v Sloveniji, ki sta govorila o pa
metni specializaciji, strateških naložbah in drugih konkretnih 
aktualnih projektih, ki se pripravljajo s strani EU.

Seveda se v po
govoru Bulčeva ni 
ognila tako imeno
vanih »evroskepti- 
kov«, ki jih še vedno 
ni malo. Pri tem je 
poudarila, da ljudje 
kar nočejo razmi
šljati drugače, pred
vsem pa ne o pred
nostih vključenosti v članstvo EU. Posebej je podčrtala, da je na 
stari celini že 71 let mir, kar v vsej zgodovini obstoja človeštva 
ni bilo zaznano.

Z zanosom je pripovedovala in tako tudi spodbujala udele
žence o temu, da imamo Slovenci izjemne priložnosti razvoja in 
napredka. Med drugim:

»Evropa je najnaprednejša družba in skupnost na svetu - v 
svetovnem merilu zbere 55% vseh sredstev za socialne name
ne. Evropa ima 500 milijonov prebivalcev, ki so najzahtevnejši 
potrošniki in Slovenci moramo dinamično razmišljati, kaj jim 
lahko ponudimo, tako na področju storitev kot tudi na področju 
izdelkov. Evropa je naša širša domovina in predvsem mladim 
moramo dati priložnost, dajo spoznajo in se naučijo sprejemati 
izzive na globalnem 
trgu. Naša edina 
priložnost za razvoj 
blaginje in nacio
nalne identitete je 
torej Evropa. Zato 
bodimo optimi
stični inovativni in 
izkoristimo vse pri
ložnosti, ki so pred 
nami, kritike in skeptike pa pustimo ob strani, naj se ukvarjajo 
sami s seboj.«

Na srečanje so prišli tudi osnovnošolci Osnovne šole Trebnje, 
ki jo je obiskovala tudi sedanja evropska komisarka za promet. 
Poklonili soji inovativen koledar za leto 2016 v 12 različnih je
zikih z naslovom SMO - Strpni Medsebojni Odnosi, ki so ga 
izdelali sami. Na ta način so prikazali, kako se inovativna ideja 
uresniči v praksi.

bp
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Mreža postajališč za avto
dome po Sloveniji

Edinstven način povezova
nja

Vseslovenski projekt 
Mreža postajališč za av
todome po Sloveniji je 
v enem letu aktivnosti 
postavil dobre temelje 
za prihodnje delo, v teh 
dneh pa se predstavlja 
na največjem sejmu za 
turizem in prosti čas 
CMT Stuttgart 2016.

V projekt so vključene slovenske občine, kijih druži zavest, da 
so popotniki z avtodomi dragoceni gostje, ki si želijo raziskovati 
in doživeti Slovenijo od blizu in nikakor ne le z avtoceste.

»Gre za edinstven na
čin povezovanja sloven- 
skih občin, kije priložnost 
za usmerjeno promocijo 
lokalne skupnosti, kar 
bomo vse do nedelje de
lali v Stuttgartu. Odzivi 
obiskovalcev so dobri, 
povpraševanje po posta
jališčih za avtodome v Sloveniji pa zelo veliko in tako potrjuje, 
da smo na pravi poti,« poudarja koordinatorka projekta Petra 
Krnc.

Sejem je obiskal tudi župan občine Mirna Dušan Skerbiš, ki se 
je z županom Občine Trebnje Alojzijem Kastelicem ter Vladom 
Kostevcem z Občine Žužemberk sestal tudi z nekaj ponudniki 
tehnične opreme.

V občinah-partnericah se v tem trenutku popotnik za avto-

DeLaMina d.o.o.

■ Potrebujete kredit?
■ Ste obupali nad bankami?
■ Od svetovanja do realizacije.

040 299 411

www.delamina.si

domom lahko ustavi 
na skoraj stotih različ
nih lokacijah. Ponekod 
ima možnost oskrbe, 
drugje lahko le brez
skrbno prenoči, nekje 
pa mu nudijo vse udo
bje, ki ga na popotova
nju in raziskovanju potrebuje. Vse lokacije so kratko predsta
vljene v brošuri z zemljevidom, ki jo na sejmu lahko brezplačno 
dobijo vsi, ki obiščejo halo 6 in razstavni prostor Ali, kjer se v 
okviru Slovenske turistične organizacije predstavlja tudi projekt, 
s katerim želijo občine-partnerice Slovenijo narisati na zemlje
vid popotnikom z avtodomi prijaznih destinacij.

Občine-partnerice v projektu so poleg nosilne Mirne še Be
nedikt, Bled, Brežice, Divača, Dobrepolje, Dobrovnik, Dolenjske 
Toplice, Domžale, Gornji Grad, Hrpelje-Kozina, Idrija, Ivančna 
Gorica, Jesenice, Kočevje, Koper, Kostanjevica na Krki, Kozje, Kr
ško, Ljutomer, Lukovica, Markovci, Metlika, Miren-Kostanjevica, 
Mokronog-Trebelno, Nova Gorica, Novo mesto, Ormož, Postoj
na, Radenci, Radlje ob Dravi, Ravne na Koroškem, Razkrižje, 
Semič, Sevnica, Slovenj Gradec, Slovenske Konjice, Šentjernej, 
Šentjur, Šentrupert, Škocjan, Škofja Loka, Šmarješke Toplice, 
Trebnje, Tržič, Velenje, Velike Lašče, Vrhnika, Zagorje ob Savi, 
Zreče, Žalec, Žiri, Železniki in Žužemberk.

Petra Krnc

IZDELAVA «g 
TISKOVIN £

www.natlsnl.net lnfo(d>natlsni.net

Q 031 524 826
Kolodvorska ul. 4. 
Novo mesto

Novi

CAITNG
Prvi trebenjikl mnetnl tisk eni medi)

www.cajtng.com

v izdelava vseh vrst izrezanih nalepk 
v usmerjevalnih tabel 
v transparentov 
v grafična oprema vozil 
v digitalni tisk (zloženke, letaki, vabila,..) 
v foto tapete 
v kuhinjska stekla

- ^ - ir

v zastave 
v pingvin - roli up 
v oglaševanje na jumbo panojih- 

DOLENJSKA
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44. Teden cvička v Treb
njem

maja v Trebnjem.

Na petkovi novi
narski konferenci (12.
2.), so organizatorji 
medijem predsta
vili bogat nabor do
godkov in prireditev 
v sklopu 44. Tedna 
cvička, ki se bo začel 
v začetku letošnjega

Kot je povedal predsednik Zveze društev vinogradnikov Do
lenjske Matjaž Jakše, so ljudje na Dolenjskem vajeni dela v vino
gradih in z vinom in si želijo napredka gospodarstva in vinogra
dništva, zato pri ZDVD upajo, da bo z gesto Občine Trebnje, ki 
je izrazila podporo prireditvi, med ljudmi prepoznana priložnost 
za razvoj občine, tako na področju gospodarstva kot tudi turiz
ma. Trebanjska občina bo namreč na podlagi sklepa občinskega 
sveta za organizacijo prireditve namenila 35.000 evrov. »Zave
zani smo tradiciji vinogradništva naših babic in dedkov in želimo 
dolenjskega posebneža predstaviti in ponuditi širšemu trgu - 
poleg slovenskega tudi evropskemu. To je vložek v našo prepo
znavnost in v naš turizem, saj bomo za to priložnost oblikovali 
tudi posebne turistične pakete, saj imamo obiskovalcem kaj po
nuditi. Ravno tako, pa želimo izkoristiti prednost, da se bo sama

prireditev odvijala le 
slabih sto metrov od 
železniške postaje, z 
dobrimi povezavami 
iz vseh strani,« dodaja 
trebanjski župan Aloj
zij Kastelic.

V nadaljevanju so 
člani Društva vinarjev 
Trebnje, ki so ga za 
lažjo organizacijo in izvedbo cvičkarije ustanovila trebanjska 
društva vinogradnikov Trebnje (predsednik Božidar Bartolji, 
»Lisec« Dobrnič (predsednica Anica Maraž) in Čatež pod Zapla- 
zom (predsednik Jože Štepec) predstavili dogodke in prireditve 
v okviru 44. Tedna cvička, osrednjo tridnevno prireditev v Treb
njem, ocenjevanje vin in izdajo zbornika - monografije, katere 
osrednja tema bo letos »Izzivi trajnostnega vinogradništva na 
Dolenjskem«.

Osrednjo prireditev, ki bo potekala v centru Trebnjega, bo 
sestavljalo več dogodkov. Podpredsednik Zveze društev vi
nogradnikov Dolenjske Miran Jurak je napovedal, da bo eden 
izmed vrhuncev prireditve gotovo petkova društvena povorka 
ter v večernem delu razglasitev kralja cvička in ambasadorja 
cvička, v soboto pa izbor 18. cvičkove princese, kot tudi obisk 
vinskih kraljic iz vse Slovenije skupaj z novo vinsko kraljico, ter 
vrhunec večera, nastop trenutno najbolj zaželenega ansambla 
Modrijanov. V nedeljo se bodo predstavile glasbene skupine

KZ Krka organizira 22. Gregorjev sejem, ki se lahko pohjjpii 
velikim številom kakovostnih razstavljavcev irufcogatinnj^l 
spremljevalnim programom. Letos tako želimo dati sejntoT 
pridih domačnosti, izpostaviti slovenske pridelke in izdelke, "" 
izdelke z znanim poreklom in načinom pridelave in tako 
podpreti slovensko kmetijstvo. Poleg odličnega 
razstavnega prostora in gostinske ponudbe obiskovalce 
pritegne^ tudi vedno nov spremljevalni program z 
zabavnimi ansambli. Letos nas obiščejo ansambel Potep, 
Popotniki, Nemir, Poljanšek, Pogum, Tik-tak, Nalet, Vžig,
Štrajk, Spev, humoristka Pišečka Mica in drugi.

GREGORJEV
sejem

GRABEN, NOVO MESTO

11. do 13
marec 2016

B DBS

Glavna nagrada za obiskovalce sejma NOVITWINGO! ffi KZ Krka
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vinogradniških društev, pripravljajo pa tudi podelitev priznanj z 
letošnjega ocenjevanja.

Spremljajoče prireditve in dogodki:

5.4. 2016 Otvoritev ocenjevanja vin 44. Tedna cvička na 
Čatežu

22.4. 2016 Srečanje pevskih skupin vinogradnikov v Kul
turnem domu Trebnje (nosilec: Vinogradniški pevski zbor Čatež)

4.5.2016 Predstavitev zbornika 44. Tedna cvička v Gale
riji likovnih samorastnikov Trebnje

Tridnevna osrednja prireditev:

6.5.2016 od 17.00 dalje:

povorka vinogradniških društev Dolenjske (start izza DSO 
Trebnje)

svečana otvoritev 44. Tedna cvička (osrednje prizorišče - od 
Hotela Opara do Pizzerie in gostilne Šeligo; vinski hrami - od 
Pizzerie in gostilne Šeligo do Slaščičarne Julija)

razglasitev Kralja cvička 

razglasitev Ambasadorja cvička 

zabavni program z Ansamblom POGUM

7.5.2016 ob 10.00 Tematska okrogla miza (na CIK-u Trebnje) 

zvečer: pričetek zabavnega večera z Ansamblom MODRIJANI 

izvolitev 18. cvičkove princese

predstavitev lokalnih vinskih kraljic Slovenije 

pozdrav aktualne vinske kraljice Slovenije

8. 5.2016 ob 14.00 Skupščina ZDVD (predavalnica, CIK Treb
nje) '

14.00-17.00 Nastopi oz. predstavitve glasbenih skupin vino
gradniških društev

podelitev priznanj - velika zlata medalja in prvak cvička 

zabavni program z Ansamblom ZIDANIŠKI KVINTET

Spremljajoče prireditve:

7. 5. 2016 Pohod po Slakovi poti (Trška gora - organi
zator DV Trška Gora)

9.6.2016 Festival Modre frankinje (Grad Sevnica)

Ne spreglej: Vikend paket ( 
za dan žena v vrhunskem 
hotelu LONE***** v Rovinju 
od 4-6. marca 2016 

Za i/os smo oblikovali dva paketa, ki vas 
bosta navdušila:

- Vikend paket ( 2 krat nočitev na bazi polpenziona, vklju
čene savne in bazeni, kopalni plašči, pijača dobrodošlice: ŽE 
ZA 115€/ osebo

■ Vikend plesa (2 krat nočitev na bazi polpenziona, 2 plesna 
večera, plesne delavnice, vključene savne in bazeni, kopalni 
plašči, pijača dobrodošlice: ŽE ZA 145€/ osebo 

Prijave in informacije: 
www.plesniklub-art.com/041244244
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Zbiranje zamaškov za 
Zalo

Na šoli v Mirni peči že dolgo zbirajo plastične zamaške. Z njimi 
so pomagali že mnogim, ki so potrebovali sredstva za operacije, 
zdravljenje...

V januarju pa seje začela akcija zbiranja plastičnih zamaškov 
za Zalo Hrastar, (Iz Poljan pri Mirni peči) učenko 4. razreda Mir- 
nopeške šole. Akcija poteka pod imenom Korakajmo za Zalo. Cilj 
akcije je do poletnih počitnic zbrati vsaj 4 tone plastičnih zama
škov.

Zala ima cerebralno paralizo in je na invalidskem vozičku. 
Njeni starši so začeli s samoplačniškimi intenzivnimi terapijami 
in Zala že dela samostojne korake s hoduljo. V prihajajočem letu 
pa bo Zala odšla v Ameriko na operacijo, ki ji bo omogočila veliko 
lažje korake in upajo tudi na samostojne korake, brez hodulje. 
Po operaciji bo potrebovala še dolgo in drago rehabilitacijo.

Pridružite se akciji in zamaške prinašajte v ekokotiček. 
Usak zamašek šteje.

Področno tekmovanje v 
znanju slovenščine za Can
karjevo priznanje

Januarja je v Osnovni šoli Toneta Pavčka potekalo področno 
tekmovanje v znanju slovenščine za Cankarjevo priznanje. Pred 
začetkom tekmovanja je bila kratka kulturna prireditev, med 
drugim smo slišali tudi Pavčkovo pesem Čudenje, nato pa so 
učenci odšli v učilnice ter se pripravili na pisanje. Učenci oziroma 
dijaki so začeli s pisanjem ob 14. uri, s pisanjem pa končali ob 
15.30. Na tekmovanju je sodelovalo 137 učencev in dijakov z 
Dolenjske, Bele krajine in Posavja.

Alja Kastelic

Bo kmalu nova športna 
dvorana ob Osnovni šoli v 
Mirni peči?

3. decembra 2015 je bil objavljen javni razpis za gradnjo 
športne dvorane ob Osnovni šoli Toneta Pavčka v Mirni Peči. 
Z razpisom je Občina Mirna Peč povabila vse zainteresirane 
ponudnike, da v skladu z zahtevami razpisne dokumentacije 
podajo ponudbo za »Gradnjo športne dvorane ob Osnovni šoli 
Toneta Pavčka v Mirni Peči«.

Razpisna dokumentacija je bila voljo na spletni strani obči
ne in je vsebovala vse potrebne dokumente za gradbena dela, 
strojna in električna dela, TKI ... Rok za oddajo ponudb je bil
3.2.2016 do 11:00.

Nepremagljivi gasilci iz 
PGD Hmeljčič

V Hmeljčiču so imeli konec januarja pokalno tekmovanje Ga
silske zveze Slovenije v spajanju sesalnega voda (SSV) za leto 
2016. Organizacijo tekmovanja je prevzelo Prostovoljno gasil
sko društvo Hmeljčič, ki je bilo v zadnjih letih v samem vrhu 
tovrstnega tekmovanja. Tokratnega tekmovanja seje udeležilo 
80 ekip, od tega kar šest iz sosednje Hrvaške.

V Hmeljčiču so morali s tem namenom telovadnico stare 
osnovne šole popolnoma zaščititi, ker je v njej pač potekalo 
tekmovanje enajst ur. Bilo je bilo izjemno dinamično in zano
sno, saj so ekipe tekmovale na izpadanje. Da je teklo vse kot po 
tekočem traku je bilo izjemno težko zagotoviti, saj seje zvrstilo 
kar 200 tekem.

Kljub temu, da so gostitelji morali zagotavljati organizacijo 
in tehnično podporo celotnemu tekmovalnemu proces, so bili 
pred domačo publiko neprekosljivi. Za njimi so se uvrstili gasil
ci Ivančne gorice in Krke iz Novega mesta. Domače članice so 
osvojile 10. mesto, kar je za ekipo, ki je začela tekmovati, zelo 
dober rezultat.
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13. VINOGRADNIŠKI PO
HOD »LISEC«

Slovesnost ob kulturnem 
prazniku

Liški pohod letos zaključili s pohodom skoraj po celotni 
dolžini Lisca s pokušino vin vinogradnikov

Društvo vinogradnikov Lisec Dobrnič je 9.1.2016 že trinajstič 
zapovrstjo organiziralo pohod. Kljub slabi vremenski napovedi, 
se je pohoda udeležilo okrog 100 pohodnikov, lansko leto jih 
je bilo preko 300. Letos v času pohoda ni deževalo, tako da so

udeleženci doživeli lepo in rekreacijsko sobotno dopoldne.

Pohodna pot poteka od Male vasi, od rojstne hiše škofa Fri
derika Barage, od koder se povzpnejo do Krušnega vrha. Tu 
vsako leto vaščani postrežejo z napitki in pecivom, kijih spečejo 
njihove vaščanke. Nato se pohodna pot nadaljuje mimo Bab
ne gore proti ranču »Skauba« kmetije Gore pod Kozjakom. Tudi 
tukaj prav tako člani kmetije vsako leto postrežejo z napitki ter 
prigrizki njihovih mesnih specialitet. Po krajšem postanku se 
pohodniki povzpnejo na vrh Kozjaka 456 m ter pot nadaljujejo 
v dolino skozi Dolenje Kamenje proti Liscu. Pod Liscem jih pri
čakajo prebivalci Li
sca s toplimi napitki 
z namenom, da se 
pohodniki okrepčajo 
za vzpon na vrh Lisca 
565 m.

Ker so bili letos 
slabi pogoji proti 
vrhu Lisca (bil je dr
seči sneg), je vodja pohoda g. Frenk Mulh pohodnike vodil skozi 
celo vinogradniško goro Lisec med vinogradi. Med potjo so lah
ko pokušali vina liških vinogradnikov, Na cilju na »naši poti« pa 
jih je že čakal golaž, da so se pohodniki lahko okrepčali in ko so 
se odločili za odhod, jih je g. Jani Struna prepeljal do Male vasi, 
kjer so imeli parkirana svoja vozila.

Člani sekcije za turizem in prireditve, ki delajo v okviru Društva 
vinogradnikov »Lisec« Dobrnič, so tokrat že drugo leto organi
zirali in pripravili vse potrebno za »vinogradniški pohod Lisec«.

Vsem, ki so kakorkoli sodelovali pri izvedbi tega pohoda, se 
zahvaljujem v imenu društva. Upam, da bo drugo leto, ko zopet 
organiziramo tovrstni pohod, lepša vremenska napoved, da se

pohodniki ne bodo 
ustrašili priti v naše 
kraje.

Besedilo: Anica Ma
raž, foto: Drago Sto
par

Letošnja medobčinska proslava občin Mirnske in Temeni- 
ške doline je bila mokronoškem upravno-kulturnem centru, 
kjer so istočasno odprli razstavo slik mlade ustvarjalke Žive 
Dvornik.

Slavnostni govorec je bil tokrat Jože Tratar,ravnatelj 
Osnovne šole dr. Pavla Lunačka Šentrupert, kije po vsej Slo
veniji prepoznavna po svojem delovanju na področju kulture. 
V svojem nagovoru seveda ni obšel pestrega dogajanja in 
velikih kulturnih ustvarjalcev v obeh dolinah.

V pestrem kulturnem programu so sodelovali še Občinski 
pihalni orkester Trebnje in Trebanjske mažo rete, mlade vi
olinistke in violončelist Glasbene šole Trebnje Lana Rupnik, 
Hana Dragar, Manca Penca Kocjan in Nejc Erazem Drakslar. 
Prešernu in njegovi poeziji pa sta se z interpretacijo poklonila 
vokalna skupina Cantamus Šentrupert in Oktet Lipa Trebnje.

Po prireditvi, ki jo je tudi letos pripravila trebanjska izpo
stava Javnega sklada za kulturne dejavnosti(JSKD), je v avli 
upravno-kulturnega centra domači

župan Anton Maver simbolno odprl še prvo samostojno 
razstavo mlade ustvarjalke Žive Dvornik iz Mokronoga, ki 
trenutno obiskuje Srednjo ekonomsko šolo v Novem mestu.
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Najmlajši na 
Ogledu

V četrtek, 11.2. dopoldan, so prišli v okviru kulturnega tedna, 
ki ga imajo po programu v šoli, na ogled razstave v Baragovo 
galerijo trebanjski prvošolci.

Tega obiska smo bili veseli tako člana DL (Nataša in Brane) 
kot tudi obiskovalci - prvošolci in njihove učiteljice, ki so po

zorno prisluhnili kaj 
in kdo razstavlja. 
In skoraj neverje
tno je (presenetilo 
je organizatorje in 
učiteljice), da sta 
bili skupini - po dva 
razreda, v pol ure, 
kolikor je njihov

>
obisk trajal, pov
sem koncentrira
ni, in daje večina 
sledila Branetovi 
pripovedi in raz
lagi.

Na koncu so 
imeli seveda 
veliko mnenj in 
vprašanj. Izvedeli 
so kakšne čopi
če uporabljajo, kakšne barve, slikarske podlage (papir, platna 
in drugo...), kam vse se lahko naslika... Tudi o slikanju panjskih 
končnic so izmenjali mnenja... Zelo zadovoljni (in potolaženi) pa 
so bili, ko so izvedeli, da tudi odrasli vedno ne morejo ustvariti 
slike veni šolski uri.

Za pridnost jim je Nataša razdelila bonbone!

V’ < 1

simi

PREGLEDNA DRUŠTVENA 
RAZSTAVA

Društvo likov
nikov Trebnje je v 
trebanjski Bara
govi galeriji zopet 
odprlo, novo pre
gledno razstavo 
slik društva, ki 
so nastale v lan
skem letu. Raz
stavljajo 44 del v 
različnih likovnih tehnikah, ki jih je ustvarilo 24 ljubiteljskih sli
kark in slikarjev omenjenega društva.

Pregledna razstava kaže izjemen napredek ustvarjalcev, ki so 
dosegli visoko raven ustvarjanja. Po otvoritvi in ogledu so bili 
zadovoljni vsi: obiskovalci, ki so bili navdušeni nad ustvarjalno
stjo in tudi avtorji, ki so bili nagrajeni s pozitivno kritiko le-teh 
kakor tudi strokovne javnosti. Kot je bilo mogoče izvedeti v DL 
Trebnje že pripravljajo novo razstavi, ki bo tokrat tematska z 
naslovom Dolenjski gradovi.

Tokratno razstavo je slovesno odprl trebanjski podžupan Jože 
Korbar

Sola

zdravja
Društvo Šola zdravja (jutranja telovadba na prostem) je ob 

podpori Ministrstva za zdravje RS, v četrtek 11. februarja 2015 
ob 18. uri, pripravlja motivacijsko predavanje »Vsak trenutek 
je lahko nov začetek«.

Predaval je idejni vodja in ustanovitelj Društva Šola zdravja, 
nevrolog, Nikolay Grishin, dr. med. Predavanje je bilo v Centru 
za izobraževanje in kulturo Trebnje.

Osnovno aktivno*« ŠOLE ZMAVJA je 
JUTIANJA TELOVADBA.
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Vsak trenutek 
je lahko nov začetek!
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Društvo Šola zdravja že osmo leto združuje rekreativne nav
dušence po vsej Sloveniji, ki se zavedajo, da lahko sami največ 
pripomorejo k ohranjanju dobrega zdravja in boljšega počutja. 
Na Dolenjskem imajo že 9 skupin Šole zdravja, in sicer: dve sta 
v Grosuplju, po ena pa v Šmarjeških Toplicah, Otočcu, Dolenjskih 
Toplicah, Mirni, Novem mestu, Ivančni Gorici in Zagradcu.

Še več informacij o Šoli zdravja lahko dobimo na spletni strani 
www.srce-me-povezuje.si/solazdravja
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O Športnik leta Mirna, Treb
nje

Maja Vtič, Janez Prosenik in mirnski badmintonisti najboljši 
športniki 2015

Športna zveza 
občin Trebnje in 
Mirna je za naj
boljše športnice in 
športnike lanske
ga leta v petek, 19. 
februarja razglasila 
Majo Vtič, Janeza 
Prosenika in Bad

mintonski klub Mirna. Najboljši mladi športniki in športnice so 
Tamara Pate, flnej Cizelj in mlajši dečki A Rokometnega kluba 
Trimo Trebnje. Prvi naziv športnika leta po izboru navijačev je 
pripadel motociklistu Alojziju Fortuni.

Osrednjega, napovedanega gosta, predsednika Olimpijskega 
komiteja Slovenije Bogdana Gabroveca, zaradi nepričakovanih 
mednarodnih obveznosti ni bilo, sta se pa najboljšim športni
kom in športnicam pridružila nekdanja rokometašica in preje
mnica Bloudkove nagrade za leto 2015 Marta Bon ter pred
sednik odbora za podeljevanje Bloudkovih priznanj, legendarni 
telovadec Miro Cerar.

Strokovna komisija Športne zveze občin Trebnje in Mirna je za 
športnico leta že drugič zapored razglasila smučarsko skakalko 
Majo Vtič, ki je zaradi tekme za svetovni pokala v Lahtiju minuli 
petek, kjer je osvojila zopet odlično drugo mesto, na prireditev 
ni bilo. Za športnika leta so razglasili dolgoletnega tekmovalca v 
cestno hitrostnem motociklizmu Janeza Prosenika, za športno 
ekipo leta pa res odlični Badmintonski klub Mirna.

Podelitev je bila v trebanjskem kulturnem domu. Tokrat so 
prvič nagrade podelili skladno z novim pravilnikom, na oder so 
tako med drugim stopili najboljši mladi športniki, svojega favo
rita pa so letos lahko izbirali tudi navijači.

Priznanja najboljšim so podelili predsednik Športne zveze 
občin Trebnje in Mirna Dejan Smuk, trebanjski župan Alojzij Ka
stelic in eden najuspešnejših slovenskih športnikov vseh časov 
Miroslav Cerar.

Letos so prvič podeljevali priznanja tudi najboljšim mladim 
športnikom in športnicam. Mlada športnica leta je članica bo- 
vvling kluba Galaksija Trebnje Tamara Pate, mladi športnik leta 
večkratni državni prvak v badmintonu v mlajših selekcijah Anej 
Cizelj in mlada ekipa leta mlajši dečki A Rokometnega kluba Tri

mo Trebnje.

Letos so prvič 
podelili tudi po
sebni priznanji za 
izjemne športne 
dosežke, ki sta ju 
prejela motokro
sist Alojzij Fortuna,

ki se z motokrosom 
ukvarja že štiri dese
tletja, in Tone Kanc, 
paraplegik, ki je za
dnjih deset let zelo 
dejaven v kegljanju, 
trikrat je bil državni pr
vak. Priznanja sta po
delila letošnja Bloud
kova nagrajenka Marta Bon ter član izvršnega odbora tukajšnje 
športne zveze in član strokovnega sveta za izbor športnika leta 
Roman Šavrič.

Letošnji prejemniki športnih znakov so članica slovenske 
ženske reprezentance v alpskem smučanju Vanja Brodnik, gol- 
fist Lan Gašperin, metalec diska Tadej Hribar, trebanjski roko
metaš Matic Kotar in trebanjska kegljačica Nika Radelj. Športne 
znake sta podelila sekretar Športne zveze občin Trebnje in Mir
na Miran Jurak ter mirnski župan Dušan Skerbiš. Letos sta prvič 
podelila tudi priznanje Športnik leta po izboru navijačev, ki gaje 
prejel motociklist Alojzij Fortuna.

Prireditev, ki jo je povezovala Petra Krnc, so s kulturnim pro
gramom popestrili harmonikarja Glasbene šole Trebnje Andraž 
Močnik in Matic Zoran, Mitja Drčar in Robi Petan iz glasbene 
skupine D'NeeB, plesalci in plesalke Plesnega studia Novo me
sto ter Ansambel Petra Finka.

PORAVNAVA

p, r 1

______
KK Miimti

Pt MURSKA SOBOTA, Ulica Staneta Ro/mana 16 
gsm; 051 343 031, e: muiskasobota((/)poravnava.si

POTREBUJETE PRAVNI NASVET ALI STORITEV? 
POKLIČITE TAKOJ!

Ukvarjamo se s//;
• davki
• dedovanjem
• .Iv 1; II |H|'.ll)|lki

sodnimi in izvensodnimi izterjavami terjatev garant ija ...)

► sestavo vseh pogodb (darilna, kupoprodajna .. )
► pravicami delavca (odpoved, dopust, regres .) 
» pravicami potrošnika (stvarna napaka.

• jHeverjanje lastništva in obremenitev na 
nepremičnini, vpis služnosti..

» izdelavo pritožb In ugovorov ter zahtev za 
sodno varstvo

Zagotavljamo ugodne cene In kakovostno ter strokovno Izvedbo naših pravnih storitev.

Zakaj nam lahko zaupate
'"no edino slovensko odškodninsko podjetje, ki ima boniteto odličnostiH
Bonitetno oceno odličnosti Imajo samo najboljša podjetja s 
ključno diferencialno prednostjo pri poslovanju In predstavljajo 
najbolj zanesljiv In nizko tvegan poslovni subjekt.

Zvon Ciabtii kdinl v Sloveniji vam izdamo garancijo na izplačilo odškodnine, zaposlujemo 
direktor ' izključno pravnike strokovnjake na svojih področjih. poiaVnava™ smo ljudje!
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TREBNJE
Franci - 031 276 284

www.avtoslak.si

Avto Slak NOVO MESTO
Ognjen - 051 630 518

Prestopi pravi prag - obišči Avto Slak
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Testne vožnje
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8gato opremljen Transporter 2.0 TDI

• Furgon že za: 19.287 EUR^brez^DDV^I

• Krpan že za 19.984 E 
Kombi že za: 21.656
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Ugodno
financiranje

podjetniški b°™Sdo\.000EUR.

Mednarodni dostavnik leta 2016.
Novinarji Iz 24 evropskih držav so soglasno Izbrali Volksvvagen Transporter za 
mednarodni dostavnik leta 2016. Prepriča s številnimi inovacijami, naprednimi 
asistenčnimi in multimedijskimi sistemi ter najnovejšimi Euto 6 motorji.

Praznujte z nemil Izkoristite podjetniški bonus s prihrankom do 4.000 €*
Za več informacij In testno vožnjo se oglasite pri izbranem trgovcu 
Volksvvagen Gospodarska vozila. Novi Transporter. Eden In edini.

Emini* C0,: 119 1*9 g/km Kombtninn* poi*b« gon**: 10,1-1,7 1/100 km lmiu|ik« tiopni*. Eu/e 6 In Eu/o 5 Emini* MO, 
0,IS« 1 -0,0190g/km 4t«,.le d*k.» «l>-0.00ei . 10“ Ogljik« d»knd|C0J|* n*|pem.mbn,|li toplog.edni plin ki povilo/, 
globelno i*gi*»*n|« I mini* on*tn*l«*kl lun»n|«g* n »k* I/ plom.l* pemembno pinp»»«|o k po«l*b«*n|u kakmaili iun*n|*g* 
irek*. Prispevajo ilasn k r*/m*ino povlUnim kens*nt/*<i|em p/nemnega o/ona, delcev PMW In PM, > lei dullkovih ofcndov. 
'Podtelmiki bonu. do 4 000 EU* (I DOV) i* omojono li.vile vonl m modelov lien.ponei Poiscb* Slovenil* d.e.e, 
■>*vnKai|ev* S, 1000l|ubl|an*. Slike |e simbolne.

NOVI TRANSPORTER.
DOKAZANO NAJBOLJŠI TRANSPORTER. 1 Gospodarska

ARMEX ARMATURE d.o.o., Ivančna Gorica 
info@armex-armature.si, 01/78 69 270

Biološke čistilne naprave
Visok učinek čiščenja. Ni električnih komponent v rezervoarju. Praznenje na 3 leta.
Nizka poraba energije. Minimalni stroški vzdrževanja. V povoznem PE ali betonskem 
rezervoarju. Že danes pripravljeni na prihodnost. Proizvajalec podjetje GRAF iz Nemčije.

Prečrpalni jaški za odpadne vode
Rešitev za vse, ki se ne morejo gravitacijsko priključiti na javno kanalizacijsko omrežje. 
Različne velikosti in zmogljivosti.

Lovilci olj in maščob
Uporaba povsod, kjer se v iztočnih vodah pojavljajo maščobe, olja ali nevarne lahke tekočine. 
Po standardu EN 858-1, EN 858-2, EN 1825.

Zbiranje in uporaba deževnice
Podzemni PE rezervoarji od 1000 L do 100000 L. Povozni do 12,51. Ostala oprema: filtri za deževnico,

črpalke, priključki... Okrasni nadzemni rezervoarji
Več kot 60 modelov. Različne velikosti oblike in barve

Uporabljajte deževnico ter tako prihranite do 50% pitne vode.

Kompostniki
Različne oblike, velikosti in barve. Izberite primerno velikost. Izberite 
primerno mesto na vašem vrtu in začnite kompostirati. Narava vam bo 
hvaležna.

Elementi za izdelavo ponikalnic
Ponikalni tunel ali ponikalni blok. 30 ponikanje.
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VEČJI ODJEMALCI NAŠEGA PESKA
GRADBINCI: GPI Tehnika Novo mesto,
Giro d.o.o., GM Tonči, Timga, Ivan Knez s.p.
Velb d.o.o., Gradbeništvo Zupančič,
Flopin, Koš Ig d.o.o., DARS d.d.,...;
BETONARNA GBV d.o.o.,...;
PREVOZNIKI: Pintar Jože s.p., Kurent Stane s.pl 
Vapi,...;
ASFALTERJI: Manas d.o.o.,...;
CEMENTNI IZDELKI: Praznik, Golob, Teropšič,

/ |Gradbeništvo d.o^>.

VEČJI ODJEMALCI NAŠEGA KAMNA ... 
KAMNOSEŠTVO IKA UM d.o.o., (masivni izdelki iz črnega kamna), 
IZDELOVALCI KAMNITIH ŠKARP (Rotoka, Gasili, Žogaj,...)



lil XTREME VRHUNSKA LINIJA
po izjemno ugodnih cenah

pnevmatike platišča akumulatorje motorna olja avto klime zavore filtre

ORIGINALNI IN ORIGINALOM ENAKOVREDNI AVTODELI - PNEVMATIKE - PLATIŠČA 
V Sloveniji: 48x AVTOSERVIS in 27x TRGOVINA Z AVTODELI, več informacij lahko 
najdete na www.bar-tog.si


